
 
 
 
 
 
 
 
Dato:  1.11.2024 kl. 10.10 
Sted:  Kantina på ungdomsskolen 
 
 

Elevrådet ved Åmot barne- og ungdomsskole for skoleåret 2024 – 2025 
 
 

KLASSE REPRESENTANTER 
5A og 5B A: Ada J. Johnstad-Kolby og Iver Markussen  

     vara. 
 

B: Ida Erntsen og Håkon Thoreid  
     Huserbråten vara 
 

6A og 6B A: Milliam Pedersen og Aria O. Hansen Engen  
     vara 

B: Kristine R. Bergseth og  Såga E.   
     Solbakken Wigdehl vara 
 

7A og 7B A: Per Christian Medlien Walmsnæss og Anna  
     Ingeborg Pettersen-Andraa  vara 

B: Magnus Stener Kaarvaag og Jenny   
     Bjørgmo vara 
      

8A og 8B  A: Christian R. Kålhus og Sigrid A. Haugland    
     vara 

B: Alfred J. Nordholm og Hedvig Stene    
     vara 

9A og 9B A: Liv Marit N. Rognslien og Pavel Adynec vara 
 

B: Selma C. Dokken og Vilde A.  
     Korshavn vara 
 

10A, 10B og 10C A: Astrid O. Haugland og  
     Linus O. Solberg vara 
 

B: Eirik J. Grindborg og  
      Sebastian U. Byfuglien  
      vara 
 

C: Norunn Moe og Liv Anna      
     E. Tollefsen vara 
 

 
 

                        
 
 
                       Elevrådet konstituerer seg ved valg.  Først en presentasjon av elevrådets 

medlemmer med vara. Hvilke oppgaver elevrådet har, og hvilke roller skal 
velges. 

 
 
  Valg: 
  
  Norun; elevrådsleder og Christian; nestleder 
 

Liv Anna og Kristine ble valgt til sekretærer; i tillegg er Ida og Lea Marie 
vara i sekretærfunksjonen og vil bli innkalt ved behov. 

 
 I forbindelse med at Rektor skal svare på en regional undersøkelse (Åmot 

kommune og kommuner i vår region), gikk vi gjennom følgende to spørsmål: 
 

«Hvilke vanlige utfordringer mener elevene at de har behov for mer støtte til? 
Dette kan være mer enn bare skolefaglige ting.» 

 



 «Hva mener elevene skal til for at alle elever skal føle seg inkludert på skolen, 
og at alle føler tilhørighet i klasse-, skole og i læringsmiljøet vårt?» 

 
  
 
                       Første ordinære elevrådsmøte avholdes fredag 22. november i SFO`s 

lokaler. 10. trinn er på utprøving Videregående i uke 45 og 46, så vi får ikke til 
møte før i uke 47. 

 
 Tillitselevene må få anledning til å avholde møter i klassene før dette. 

Elevrådet har følgende to saker som det ønskes innspill på: 
  

I. Rektor vil ta seg en runde til alle klasser for å informere om arbeidet 
som er igangsatt for å få et bedre uteområde rundt skolen vår. I den 
forbindelse ønskes forslag fra klassene. Disse forslagene skal først 
behandles i og av elevrådet før det sendes til en prosjektgruppe for 
uteområdene. 
 

II. Elevrådet ber om tilbakemelding på ønsker fra elevene, og vi ble enige 
om at vi ikke tar med saker fra tidligere, men at vi starter på nytt med 
blanke ark for dette skoleåret. 

   
 

 
 
                       Kristian Kiese – referent og Elevrådskontakt 
 
 
 


